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Van de redactie
De laatste rozen van de zomer bloeien langzaam uit.Tenten worden
weer uit auto’s in huizen gesleept. Caravans worden ontdaan van Frans
of Spaans campingstof en gaan weer naar de stalling en het vakantie-
bruin op de huid verbleekt alweer een beetje.
We pakken de draad van het gewone leven weer op. Zo ook de
Craneveerredactie die met frisse moed begon aan het eerste van een
nieuwe reeks van zeven nummers.Aan de redactietafel zat een sterk
uitgedunde groep om het septembernummer voor te bereiden; Jan
Wammes weg,Theo Prinsen weg,Vera van de Waarsenburg weg. En er
waren tot nu toe geen reacties op de oproep in het vorige nummer
om nieuwe redactieleden en/of correspondenten.
Hoe komt dat toch? Als je de statistieken mag geloven dan zijn er
zoveel mensen in Nederland die graag schrijven. Schrijfcursussen zitten
vol, tien keer meer manuscripten worden aangeboden bij uitgeverijen
dan er kunnen worden uitgegeven. Daarom nog eens een oproep.Wie
doet er met ons mee? Als je twijfelt en eerst meer wilt weten, neem
dan even contact op over omvang en aard van het werk.
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Ondertussen bekeken we aan die redactietafel vol koffie, bier, wijn en
hapjes  met veel genoegen het nieuwe omslag. Niks meer amateuristi-
sche uitstraling …. design, dat is het juiste woord.
We handhaven de meeste rubrieken, zoals prettig kennismaken met…
In dit kader kregen we een uitgebreid verhaal van Ralph Schielen, wijk-
genoot die een klim naar één van de hoogste toppen van de Himalaya
ondernomen heeft. Het eerste deel van dit verhaal vindt u in dit num-
mer.
Brainstormend over nieuwe rubrieken onstond het idee om een serie
te maken over mensen die van hun hobby hun beroep konden maken,
of die zo leuk werk vonden dat het niet meer van een hobby te
onderscheiden is.Als eerste in deze reeks ‘ Hobby en beroep’ bezocht
de redactie informaticus Mark Overmeer. Kate Luystervinck veegt in
een ontluisterend stukje de vloer aan met haar vriendin Wina.
De wijkraad heeft informatie over het bouwproject op de plek van de
Verrijzeniskerk. En Jan Wammes - hij kan het schrijven toch niet laten -
vraagt zich af wat er met het carillon van deze te slopen kerk staat te
gebeuren.
Kortom weer volop leesvoer over onze wijk.

De redactie

De eerste bestuursvergadering van Craneveer in het nieuwe vereni-
gingsjaar  zit er weer op.
Na veel overleg met de gemeente hebben we een oplossing gevonden
voor de vernieuwing van de oude versleten vloer.Als u dit leest glanst
er een nieuwe zachtgele vloer. Ook in de bergruimte ligt nieuwe vloer-
bedekking. Ook de rest van de zaal wacht op een opknapbeurt. Maar
gevoegd bij de uitgaven voor de vernieuwing van het biljart en de aan-
schaf van een automatiseringssysteem voor de bridgers heeft de ver-
enigingskas een forse aderlating ondergaan. En dat juist in een periode
van jaarlijkse huurverhogingen voor de accommodaties waar we al een
tijd mee te maken hebben; zeven jaren lang een jaarlijkse verhoging van
14%. U begrijpt dat we de kosten van activiteiten per activiteit eens
goed moeten doornemen.
Zo hebben we de biljarters voorgesteld om in verband met het nieu-

Van het bestuur
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Is  d it  p lekje  vo lgende keer 
voor u?  

Wilt  u  ook adverteren in  Craneveer?
Neem contact  op  met de  redact ie  voor pr i jzen  en  voorwaarden .  
Op  verzoek kunnen wi j  ook een advertent ie  voor u  ontwerpen .  
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we biljartlaken in plaats van €45,- per jaar €65,- te gaan betalen. Na
deze verhoging biljarten ze nog het hele jaar voor slechts € 0,50 per
uur.. De penningmeester zal per groep een overzicht maken van de
kosten en we zullen binnenkort in ieder geval kostendekkend moeten
gaan werken.
Het bestuur zelf heeft nog steeds dringend een paar nieuwe leden
nodig.Vera van de Waarsenburg is met bestuurswerkzaamheden
gestopt en ook Henk Wagenaar neemt op de volgende bestuursverga-
dering na vijftien jaar trouw dienstverband afscheid van zijn bestuurs-
functie.
Willen we de sociale infrastructuur in de wijk behouden, dan zullen
toch echt meer mensen te vinden moeten zijn, dan het kleine kringetje
dat elkaar nu telkens weer tegenkomt bij wijkactiviteiten.Als er geen
nieuwe bestuursleden te vinden zijn wordt Craneveer binnen vijf jaar
slachtoffer van de tijdgeest van individualisering. Dat is misschien geen
ramp, maar we zullen merken dat dat op termijn wel vervelend is voor
de contacten en de leefbaarheid in de wijk.

Bestuur recreatievereniging Craneveer.

Hoe goed kent u onze wijk?
Weet u waar deze foto genomen is?
De oplossing vindt u op pagina 36K
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Het nieuwe zorgstel-
sel komt eraan!

Een aantal mensen zal in aanmerking komen voor een zorg-
toeslag. Deze toeslag zal maandelijks door de belastingdienst
worden uitbetaald.

Om u optimaal van dienst te zijn, zijn wij bereid u te helpen
met het invullen van het aanvraagformulier voor deze zorgtoe-
slag. Dit zal gebeuren door/onder begeleiding van een erkende
belastingadviseur.
Ook als u denkt dat u niet in aanmerking komt voor deze toe-
slag is het verstandig om dit te (laten) controleren; u kunt
namelijk maar nooit weten.
In september ontvangt u het aanvraagformulier voor de zorg-
toeslag van de Belastingdienst. Tegen die tijd ontvangt u ook
van ons meer informatie.
Henri Hugen en Sandra Hoogenboom

PRAKTIJK VOOR FYSIOTHERAPIE 'T ALTEVELT
H.O.M. HUGEN 

Diepenbrocklaan 58, 6815 AK  ARNHEM
Beethovenlaan 62, 6815 BM  ARNHEM

026-3511649 / 06-21565964



Bewoonsters van het eerste uur
worden zeldzaam in Alteveer. De
redactie besloot op de valreep
een bezoekje te brengen aan één
van hen. Nog net op tijd, want
mevrouw Koos Hielkema, een
kwieke oudere dame, altijd keurig
gekleed en gekapt, besluit na 60
jaar in de Obrechtstaat op
Alteveer gewoond te hebben,
terug te gaan naar haar geliefde
geboortestreek Friesland.

De redactie maakte voordat ze
vertrekt nog een praatje met
haar. Er was natuurlijk een hele-
boel te vertellen.
Aan de voordeur hangt een
touwtje naar buiten, iedereen mag
dat, tot 7 uur, gebruiken om
binnen te komen. Ze heeft dat,
zoals ze zegt, overgehouden van
”de moffen” die in de oorlog in
het rijtje van zes huizen, waaron-
der het huis waar zij nu woont,
gebivakkeerd hebben.
Op 12 augustus 1945, een dag na
het huwelijk met haar Jaap, die bij
de politie werkte, kwam ze in de
Obrechtstraat [boven] wonen, die
toen verder nog geheel met brem
begroeid was, net als de
Cattepoelseweg. Het echtpaar
kon in die tijd kiezen uit een paar

huizen hier op Alteveer; Koos
was blij met haar woning, maar
vond het wel jammer dat het
geen balkonnetje had. Het huis
aan de overkant, waar nu Paul
Velthoven woont, was in de oor-
log gebombardeerd.“In 1948 zijn
al die andere huizen gebouwd,
dus geen brem en groen meer.”
Ze kijkt nog vaak terug op die
tijd, want wat was zij “rijk”verge-
leken met de mensen uit Arnhem,
die geëvacueerd geweest waren
en niets meer hadden.Als ze
weer in Friesland was geweest,
waar wel van alles te koop was,
bracht ze dan ook altijd van alles
voor anderen mee.

Toen haar man Jaap 34 jaar gele-
den overleed wilde zij meteen
terug naar Friesland, want Koosje
was en is nog altijd een Friezin in
hart en nieren en, bekend ze, ze
heeft eigenlijk altijd heimwee
gehad. Maar aan de andere kant
woonde ze ook weer zo fijn hier,
met hele aardige buren: de familie
de Graaf/Bosman/de Jong en nu
Jolanda en Hennie Holtus met
hun twee leuke jongens… De
laatste tijd kreeg ze ook veel hulp
van de buurtjes, maar het zelf-
standig wonen en de bult van
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Verhuizen na 60 jaar
Obrechtstraat
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Alteveer worden haar met bijna
89 jaar  toch te veel. Haar broer
is al verhuisd naar een mooie aan-
leunwoning in Heerenveen en nu
gaat zij daar ook naar toe. Koos
ziet wel erg op tegen het oprui-
men van alle spullen. Ze gaat een
stuk kleiner wonen en zal dus
veel weg moeten doen. Liefst wil
ze dat het allemaal goed terecht-
komt en doet zij er andere men-
sen een plezier mee.

Koos vertelt dat er vroeger al een
soort buurtverenging bestond:
een voorloper van de Craneveer,
waar zij 10 jaar met de familie
Timmer en Beute in het bestuur
zat. De grootste activiteit bestond
uit dansen op de Schelmse Brug
waar nu het Chinese restaurant
is.“Wij waren allemaal nog erg
jong en dansten graag.” Ook
Koninginnedag met kostuums van
crêpe- papier en een muziekkorps
door de wijk herinnert zij zich
nog als de dag van gisteren.
Er is sinds die tijd wel veel veran-
derd. Zij vindt het jammer dat
sommige tuintjes in de
Obrechtstraat [laag] zo slecht
onderhouden worden. Ook staan
er zoveel auto’s, vaak noodge-
dwongen met hun wielen op het
trottoir.Waar de struiken over de
tuinen hangen kun je bijna niet
over de stoep lopen zonder je

pas gekapte haar uit model te
krijgen.”Misschien hebben die
jonge mensen weinig tijd, ze wer-
ken misschien allebei en hebben
ook nog kleine kinderen,” mijmert
ze verder, om dan vervolgens wat
feller te zeggen: ”Maar dat de
mensen hun vuilcontainer soms
rustig vanaf donderdag tot zondag
buiten laten staan, dat vind ik wel
erg.” Zelf heeft ze een jonge [73
jaar] tuinman die regelmatig haar
tuin doet.

Koos Hielkema verzoekt ons om
iedereen namens haar te groeten
en te bedanken voor de fijne tijd
van 60 jaar hier in deze mooie
wijk.Als Mevrouw Koosje
Hielkema 90 jaar wordt geeft zij
weer een groot feest in het sta-
dion van Heereveen net zoals zij
dat gedaan heeft toen zij 80 jaar
werd.

Wij wensen haar veel geluk in
Heerenveen en nog vele gezonde
jaren!
Een markante verschijning op
Alteveer zullen wij missen.

Misschien wil ze wel onze buiten-
landse correspondente  voor de
Craneveer worden?

Jop Burlage (woont in  ook in de
Obrechtstraat [laag])
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Hobby en beroep: Mark
Overmeer
Craneveer start een nieuwe serie artikelen met als onderwerp "hobby
en beroep". Het gaat hierbij over mensen die van hun hobby hun
beroep hebben kunnen maken of zouden willen maken, of over men-
sen die  zo in hun beroep opgaan dat hun werk hun hobby is gewor-
den.
Als eerste in de reeks sprak de redactie met informaticus Mark
Overmeer uit de Sweelincklaan.

Mark (39) studeerde Informatica aan de Radboud Universiteit in
Nijmegen  Hij houdt zich als freelancer  bezig met het onderhouden
en verbeteren van automatiseringssystemen. Daarnaast bouwt hij com-
puterprogramma's en websites. Ook onze eigen wijkwebsite: www.cra-
neveer.nl is in technische zin een produkt van hem.
Jij behoort tot de generatie die opgroeide in de tijd dat de computer
in het dagelijks leven van de mensen begon door te dringen.

Wanneer maakte jij voor het eerst kennis met de computer? 
Toen ik elf jaar was, in 1978!  Als lid van De Jonge Onderzoekers
(DJO) in Arnhem mocht ik spelen met allerlei vormen van techniek.
Tegenwoordig gaat deze organisatie door het leven onder de naam
Technisch Creatief Jeugdcentrum Arnhem (TCJA). Ik ben er nog altijd
lid van, al behoor ik niet meer tot de échte 'jeugd'. Bij de DJO bouw-
den we (jongens!) aan een computer. Het was een indrukwekkend
groot ding: een kast met een omvang van twaalf schoenendozen forse
herenmaat. Het geheugen van 2Kb staat natuurlijk in geen verhouding
tot dat van tegenwoordige computers. En het gebeurde allemaal voor
de komst van de eerste homecomputers; de IBM-PCs en de
Commodore 64 verschenen pas jaren later op de markt.
Ik heb toen een computer leren zien als een ding dat je gemakkelijk
kunt opvoeden, mits je het duidelijke instructies geeft. Ik vond mijn
roeping vooral in het bouwen van nieuwe dingen, niet het gebruiken
van programma's die anderen maken. Dus bijvoorbeeld wel het maken,
maar niet het spelen van computerspelletjes.
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Was deze  kennismaking met de computer liefde op het eerste gezicht?
k ontdekte al snel dat ik talent had voor programmeren. Het gaf me
een fantastisch gevoel als het lukte om een programma zo te schrijven,
dat het zo kort mogelijk was en toch alles kon wat je wilde. En dat heb
ik nog steeds. Ik herken daarin een schoonheid en elegantie die, denk
ik, vergelijkbaar is  met het gevoel dat een schilder heeft bij een
geslaagd schilderij: dat geeft een kick.
Om de vergelijking door te trekken: als iemand een computer bepaal-
de taken wil laten uitvoeren heeft hij in het begin meestal alleen een
globaal beeld van de componenten waaruit die taak allemaal bestaat.
Dat globale beeld zou je kunnen vergelijken met een vormeloze homp
klei. Het is dan de kunst om die vraag te ontleden in hele exacte taken
en deeltaken en daar in een computertaal zo mooi mogelijk vorm aan
te geven.Vooral de menselijke kant moet je niet onderschatten: als je
een website bouwt voor een opdrachtgever dien je je vooral af te vra-
gen wat die website moet uitstralen, intimiteit of afstandelijkheid?
Grandeur, zakelijkheid of juist gezelligheid?
Evenals een beeldhouwer heeft de programmeur zijn eigen gereed-
schappen en technieken om zijn beeld te verwerkelijken. Ook heeft
iedereen zijn eigen stijl, die duidelijk herkenbaar is voor andere pro-
grammeurs.

Heb je je wel eens afgevraagd wat je geworden zou zijn als je niet toevallig
in het computertijdperk geboren zou zijn, maar in een andere tijd?
Nee, niet echt. Maar nu je het vraagt: ik ben altijd weetgierig en onder-
zoekend van aard geweest. De behoefte om apparaten uit elkaar te
halen, om te kijken hoe ze werkten, had ik al op jonge leeftijd. Ook
speelde ik graag met Lego en raakte zeer geboeid door.. atlassen!
Zoveel kennis van de aarde is daarin zo mooi samengevat in kaarten.
Als ik in de prehistorie geboren was, was ik misschien ontwikkelaar
van vuurstenen bijlen geworden en in de 19e eeuw misschien wel  ont-
werper van spoorwegsystemen.Wie zal het zeggen. Ik heb ook lang
geaarzeld of ik niet liever Wiskunde of Scheikunde zou gaan studeren,
dan Informatica. Maar als informaticus werk je veel samen met die vak-
gebieden, en dat heeft voor mij de doorslag gegeven.

Kun je een voorbeeld geven van een interessant project waar je nu (beroeps-
halve) mee bezig bent?
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Ik ben met veel dingen bezig, maar de meeste zijn nogal abstract.
Misschien is het leuk om iets te vertellen over mijn project om orde
te scheppen in de onnoemelijke hoeveelheid aan satellietfoto's van de
aarde.Trouwens, er wordt beweerd dat alleen al de zes Amerikaanse
LandSat satellieten de mensheid economisch al meer hebben opgele-
verd dan de hele (bemande) ruimtevaart heeft gekost.

Even uitleggen!
Rond de aarde cirkelen zo'n 30 observatiesatellieten, die voortdurend
foto's maken van het oppervlak. Gratis foto's laten details tot 15
meter zien en als je betaald krijg je details tot 62 cm te zien.
Menselijke gestalten worden dan zichtbaar, je ziet ze 'lopen'.Voor mili-
taire doelen is verder 'inzoomen' voorbehouden.
Goede foto's van het aardoppervlak zijn van immens belang voor aller-
lei menselijke activiteiten. Om wat voorbeelden te geven: foto's tonen
verwoestijning en het smelten van ijskappen; belangrijke aanwijzingen
over klimaatveranderingen. Foto's van akkergebieden voorspellen
voedseloogsten, marktprijzen en hongersnoden. Overheden gebruiken
de foto's als basis voor hun bouwbeleid, waterhuishouding en land-
schapsinrichting. Kortom: de kosten mogen dan hoog zijn: de
opbrengst is er naar! 

Er bestaan inmiddels honderduizenden satellietfoto's.Tienduizenden
daarvan kun je gratis op je computer zetten via de website van NASA,
maar vooral de grootte (elk 300MB tot 2GB) maakt ze lastig hanteer-
baar. Samen met een vriend bouw ik aan een systeem waarbij mensen
met een bepaalde vraag eenvoudig en snel de meest geschikte satel-
lietfoto kunnen vinden.We hebben op dit moment al ruim 40.000
foto's verzameld op 12 computers met een totale opslagcapaciteit met
meer dan 12 000 GB. En..binnen 20 seconden in te zien! 
Gebruikers kunnen zoeken op plaats, tijd, mate van gedetailleerdheid,
bewolking, kleurenspectrum en zo nog een aantal kenmerken die van
belang kunnen zijn.
Mark toont me tenslotte nog enkele schitterende afdrukken uit zijn
verzameling. Ze zijn een tentoonstelling waard.

Henk Wagenaar
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Huisraad over?
Bel gratis
0900-0205
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Kerk, Kapitaal en
(ge)Keuvel

Door allerlei omstandigheden ben ik de afgelopen maanden voortdu-
rend uithuizig geweest. Ik was een oud wijkgenoot behulpzaam.Als
lezer van Craneveer kent u hem wel: Remmer Boelmans, onze redac-
tiemedewerker te Brabant.Afgelopen voorjaar  is hij verhuisd. Op zon-
dagochtend wipt hij nu uit zijn nieuwe woning op de fiets even de
grens over, om in België verse broodjes en vleeswaren te gaan halen.
Heerlijk. Er viel onnoemelijk veel wég te ruimen En er moest ook
grondig gesopt en geschilderd worden. U begrijpt het: ik moest zono-
dig Maja de Vlijtige Bij spelen. En stukjes voor Craneveer konden
Remmer en ik niet schrijven. Nee hoor, ik heb er geen enkele spijt van.
Spijt voelde ik bij thuiskomst.Tussen de stapel niet urgente post trof ik
het julinummer  van Craneveer aan. Dat was even een flinke terugslag
hoor. Een week lang heb ik me zitten afvragen: had ik nou niet weg
moeten gaan, of had ik maar niet terug moeten komen?

Met stijgende verbazing en toenemende boosheid las ik het schrijfsel
van mijn (voormalige?) vriendin Wina  Klets-Meijer  getiteld Kerk en
kapitaal.
Ik citeer met enige walging haar pedante geleuter. Ik citeer:“Wat zag
ze er toch voortreffelijk uit voor haar leeftijd. Geen wonder dat haar
leven zich nog onophoudelijk mag koesteren in, laat ik het noemen
herenaffaires. Haar leven, zoveel spannender dan het mijne. Keurige
heren overigens altijd. Daar valt niets van te zeggen.” Einde citaat.
Wat een ouwewijvegeklets.Waar is mijn bakje? Mag ik even volmeren?
Dat zoiets de eindredactie ongestraft passeert!

Ik wenste haar diep in die kuil bij het Alteveergoud. Een hele dag zou
ik haar daar graag ingegraven willen zien. Met het gepermanente hoofd
boven de grond hoor! En als het regent mag ze - vooruit dan maar -
haar plastic kapje op.Verder niks engs. Maar wel graag een pleister
over de mond. Zodat we één dag even van zulk gekeuvel verlost zijn.
Zo zoetsappig  als ze me afschildert besta ik absoluut niet. Dus kan ze
mij ook moeilijk haar vriendin  noemen. Die redenatie heb ik niet van
mijzelf hoor. Ik heb er vanzelfsprekend meteen Remmer over gebeld.
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Die zei: ‘Meid, wat maak je je druk? Het is allemaal niet waar. Dus jij
bestaat niet, zoals het beschreven staat.’ 

Mannen zijn wat dat betreft makkelijker.Van herenaffaires, zoals de
driedubbele weduwe Klets, Klets, Klets-Meijer  beweert, is geen enkele
sprake. Ik heb geen Brabantse scharrel. Ik hoef helemaal geen schar-
rels! Minstens zo leugenachtig is de bewering, dat ik mij tussen de
door de sluiting van de Verrijzeniskerk  zo pijnlijk getroffen kerkbezoe-
kers zou hebben bevonden. Ik ben nooit in die kerk geweest, omdat ik
nooit kerk. Meer wil ik daar niet over zeggen.
Beste lezers, sorry, ik moest even stoom afblazen. De volgende keer
krijgt u weer een gewone column van mij in plaats van een pseudo
ingezonden brief zoals deze bijdrage. Kate was weer eens boos, maar
dat is nu over. Dank u wel.

Kate Luyster-Vink.

S P O K E N S P E U R T O C H T
Kom maar op als je durft!

Op zaterdagavond 1 oktober kun je weer lekker griezelen is het bos

achter de speeltuin aan

de Bernard

Zweerslaan.

Meer informatie zal

spoedig te vinden zijn

op de wijkwebsite:

www.craneveer.nl 
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Deze vraag stelde mevrouw
Theunissen uit het Altevelt die
vreest dat het klokkenspel van de
Verrijzeniskerk bij de sloop van
dit gebouw op de schroothoop
komt te liggen 
Goede vraag! 

Ruim veertig jaar geleden is het
geld voor dit carillon door bewo-
ners van Ateveer en Cranevelt
bijeengebracht. De klokken zou-
den komen te hangen in een spe-
ciaal voor dit doel bij de kerk te
bouwen toren.Wijlen Joop Elbers,
koster van de kerk, startte
destijds de oud-papieractie (die er
nog steeds is) om de aanschaf te
helpen bekostigen. Enthousiaste
wijkbewoners gingen zelfs de wijk
in met collectebussen.Toen er
een bedrag tussen de 16 000,- en
17 000,- guldens bijeengebracht
was kon tot aanschaf worden
overgegaan.
Het carillon verdient alleen al
vanwege haar geschiedenis een
nieuwe bestemming, vindt
mevrouw Theunissen. En veel
bewoners zijn het met haar eens.
Maar niet iedereen. Ik las laatst
op een zaterdag een ingezonden
stuk in de Gelderlander van een
klokkenhater die luid hoera roept
als het carillon tot zwijgen wordt
gebracht. Hij ergert zich al jaren

aan het geluid en aan de liedjes
die door de klokken worden
geproduceerd.“Sloop dat ding en
laat het inslapen”aldus de chagrij-
nige scribent . met deze wens,
mede namens zijn hond, besloot
de man zijn stuk.

Wat moeten we doen?
Zou het een idee zijn dat de heer
Vaessen van het
Openluchtmuseum zich over het
instrument ontfermt? als hij het
een plaatsje geeft ergens in zijn
museum dan blijft het toch nog
een beetje in de wijk en niemand
wordt er nog door gestoord ( of
gestoord van).
Als er problemen zijn over geld
voor de verhuizing, dan wil De
Wijngaard, het parochiebestuur
waaronder de Verrijzeniskerk valt,
wellicht bijdragen in de kosten. En
Paul Elbers, de zoon van … en
tegenwoordig leider van de oud-
papieractie wil daaraan ook wel
bijdragen, heeft hij gezegd.
Ik zal dhr Vaessen eens polsen.Als
hij er wat voor voelt kan hij mis-
schien contact opnemen met
onze wijkraad.
Ik ben het namelijk roerend eens
met mevr.Theunissen: het carillon
verdient een goede plek.

Jan Wammes sr.

Wat gebeurt er met het
carillon?
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Wijkconcert
Het volgende wijkconcert staat gepland voor zondag 30 oktober 2005
om 15.00 uur, weer in het kerkje aan de Wagnerlaan in Arnhem, op de
heuvel tegenover het ziekenhuis.
Die middag treedt voor u op: Renaissancegezelschap De Speellieden van
Gelre (http://oase.uci.kun.nl/~waling/speellieden/). Dit ensemble legt zich
toe op het ten gehore brengen van vocale en instrumentale muziek uit
Middeleeuwen en renaissance. Daarbij wordt zoveel mogelijk gebruik
gemaakt van - kopieën van - authentieke instrumenten. I.v.m. het grote
aantal (wel meer dan 30!) instrumenten dat zij meebrengen, die allemaal
gestemd en op temperatuur gebracht moeten worden, is de aanvang van
dat concert een uurtje later dan wij gewend zijn! Dus om 15.00 u. i.p.v.
om 14.00 u.
Omdat de Speellieden op 20 februari j.l. voor een dichte deur stonden
en het concert niet door kon gaan, hopen we dat ze -in de herkansing-
voor een volle kerk hun “kunsten” kunnen vertonen. Ook (niet te jonge)
kinderen zijn van harte welkom.
De kaarten voor dit bijzondere concert zijn vanaf 11 oktober 2005 in de
voorverkoop verkrijgbaar bij de volgende adressen: Foto Cranevelt op
het Oremusplein en Rubens Wonen op het Beethovenplein en telefo-
nisch of per e-mail bij ondergetekende.
De prijs is evenals de vorige keren € 4,00 per persoon (incl. koffie/thee).
Kinderen t/m 15 jaar € 2,00.

Els Wagenaar

Oplossing puzzel nummer 7
b.z.a. biedt zich aan, h.o.h. half om half, t.z.t. te zijner tijd, m.v.g. met vriendelijke
groet(en), e.e.a. een en ander, v.o.f. vennootschap onder firma, b.t.w. belasting toe-
gevoegde waarde, z.s.m. zo spoedig mogelijk
m.a.w. met andere woorden, v.o.n. vrij op naam, t.b.v. ten behoeve van
o.v.v. onder vermelding van, m.m.v. met medewerking van, b.g.g. bij geen gehoor,
a.u.b. alstublieft, v.d.z. van de zotte, Met vriendelijke groet, (m.v.g.)

De cafetariabon is gewonnen door Marianne Wiggers
Viottastraat 19. Namens de redactie van harte gefeliciteerd!
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Diaconessenbazar woensdag 9 november
Woensdag 9 november is er weer de goede doelen Bazar in de
Diaconessenkerk.
Wilt u al inlichtingen over aanleveren goederen of wilt u assisteren?
Bel naar Monica Jacobs, tel 4457065 of naar Elly en Peter van der
Woude, tel 4437992.

Kerkdienst in het Alteveltje
Elke 2de donderdag van de maand wordt  in het zaaltje van het
Alteveltje aan de Lisztstraat 11, een dienst gehouden (met koor) voor
de wijkbewoners.
De dienst is van 19.00 tot 20.00 uur met koffie na.
Iedereen is van harte welkom!

Hoe als je je met zorgeloosheid.... (Bert Schierbeek)

In het vorige nummer was
in de rubriek ‘Kijk op de
Wijk’ de hiernaast staande
foto opgenomen van het
binnenkort te slopen
bedrijfsgebouwtje op de
hoek van de Bernard

Zweerslaan en de Cattepoelseweg. Bij
de oplossing vermeldden wij dat de
auteur van de tekst ons onbekend
was. Margo van der Veen uit de
Ravelstraat stuurde ons het gedicht
(op kussensloop) van dichter Bert
Schierbeek.
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Laat ik mij even voorstellen. Mijn
naam is Ralph Schielen, en ik woon
sinds twee jaar in Arnhem, aan de
Bachlaan. Daarvoor heb ik ruim 18
jaar in Utrecht gewoond, maar omdat
ik sinds 2000 bij Rijkswaterstaat in
Arnhem werk, lag een verhuizing voor
de hand. De prachtige ligging van
Alteveer maakte dat de keuze uitein-
delijk op deze wijk viel. Ik hou van
hardlopen en fietsen, en dat kan ik
vanaf hier bijna eindeloos doen.
Het lopen en fietsen doe ik omdat ik
het leuk vind, maar ook omdat ik op
die manier een goede conditie kan
opbouwen. En die heb ik weer nodig
omdat ik bergen beklim. Hoge ber-
gen, hoger dan 7000 meter, in de
Himalaya.

Tijdens een van die tochten in
Nepal, in 2002, ontmoette ik
Willem Groeneveld, die nu zo'n
beetje mijn buurman is.
Uiteindelijk tipte Willem me ook
toen het huis aan de Bachlaan te
koop kwam.

Dus eigenlijk woon ik nu dank zij
hem op een prachtige locatie!
In 2004 gaan Willem en ik samen
met een aantal andere klimmers
opnieuw op pad. Het doel is deze
keer de 7220 meter hoge
Baruntse, die in het oosten van
Nepal ligt.
De Baruntse ligt vlakbij de Everest,
de Makalu, de Lhotse, allemaal
giganten van meer dan 8000 meter
hoog. We hebben voor een lange
aanloop gekozen, waar we begin-
nen in tropisch regenwoud om via
allerlei klimaatzones uiteindelijk in
de ijzige kou terecht te komen. Op
deze manier kunnen we het best
acclimatiseren. Ongerepte natuur,
weelderige bossen, prachtige ver-
gezichten op onder andere de
Lhotse en de Everest gaan ons ten
deel gaan vallen, dus we hebben er
veel zin in. Op dat moment wisten
we nog niet dat de moesson dat
jaar erg laat is, en we twee weken
van regen en mist tegemoet

gaan…..

Het gebied waar de 
trek en de klim zich 
afspeelt 

Wijkgenoot beklimt
Himalaya-piek

Het gebied
waar de trek
zich afspeelt
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Ons gezelschap bestaat uit 10
Nederlandse klimmers, 5 trekkers
die ons vergezellen naar het basis-
kamp en  ruim 40 dragers en sher-
pa's uit Nepal. Het is een bonte
stoet die door het landschap trekt.

Bij het begin van onze tocht regent
het. De eerste dag regen is nog tot
daar aan toe, een tweede en derde
dag zijn nog te verteren, maar
daarna begint het vervelend te
worden. Niet alleen beginnen de
spullen op zijn minst klammig te
worden en zijn de door de
Nepalezen nagemaakte "North-
Face" tenten ook niet helemaal
waterdicht, door de laaghangende
bewolking zien we ook nauwelijks
iets van de omgeving. Flarden mist
maken het landschap geheimzinnig,
maar laat weinig punten over om
ons te oriënteren. In een boekje
zien we hoe het zou moeten zijn:
schitterende landschappen, bam-
boebossen, oneindige hoeveelhe-
den rhodendendron. Dat zien we
allemaal niet, wij mogen al blij zijn
als we de overkant van de rivieren
die we moeten oversteken zien… 

Tijdens de lange wandelingen heb-
ben we genoeg tijd om te over-
denken wat we gaan doen. Het
klimmen is niet zonder gevaar. Je
moet goed voorbereid zijn, lang-
zaam aan de hoogte wennen, en op
de koop toe nemen dat je je soms

erg slecht voelt omdat de lucht
steeds ijler wordt en de zuurstof
dus minder. Hoofdpijn kan het
resultaat zijn, duizeligheid ook. Ik
heb er zelf gelukkig weinig last van.
Elke dag heeft zo ongeveer hetzelf-
de ritme.Vroeg op, een goed ont-

bijt met pannenkoekjes, chapati's
en cornflakes, en dan op pad.
Tussendoor hopen dat het droog
wordt, en genieten van elk
moment dat de lucht een beetje
opklaart. 's Avonds in de regen en
de steeds drassiger wordende
bodem de tenten opzetten en tij-
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dens het avondeten filosoferen of
we morgen wellicht hoog genoeg
komen om boven de wolken uit te
komen en eens een droog dagje
kunnen verwachten. De eerste
twee weken zit dat er echter niet
in. Het weer heeft echter geen
invloed op de sfeer. We hebben
veel lol met zijn allen, en met de
Nepali. 's Avonds voeren we lange
discussies over van alles en nog
wat, er wordt veel geschaakt, en
veel mensen houden een dagboek
bij.
Helaas gebeuren er soms ook din-
gen die minder leuk zijn. Ik bedoel
daarmee de ontmoetingen met
Maoïstische rebellen, die steeds
meer geld van toeristen eisen om
door 'hun' gebied te mogen trek-
ken. Niet betalen betekent rechts-
omkeer maken, dus we hebben
geen keus. Blijkbaar hebben we
nog geluk dat we Nederlanders
zijn. Op niet mis te verstane
manier wordt ons duidelijk
gemaakt dat Amerikanen zonder
pardon zouden worden vermoord.
Is dit een dreigement of realiteit ?
We komen er niet achter, betalen
en vervolgen onze trektocht.

Via groene, dichtbegroeide bossen,
met zompige bodems, bemoste
bomen en 'Lord of the Rings'-
achtige taferelen komen we na een
week in de buurt van de boom-
grens en daarna zien we alleen nog
maar rots, sneeuw en ijs. Naast de

nog steeds vallende regen hebben
we veel last van bloedzuigers. Ze
houden van vochtige omgevingen,
zijn aanwezig met duizenden en
zijn niet tegen te houden. Ze krui-
pen dwars door de broeken en
sokken heen, en zo nu en dan
halen Willem en ik een volgevreten
exemplaar uit arm, been of rug. De
wonden die ze achter laten zijn
onschuldig, maar bloedden lang na.
Heel af en toe weten ze 's nachts
de weg naar een slaapzak te vin-
den! 

Gedurende de trek naar het voor-
lopige doel, het basiskamp van de
Baruntse, krijgen we steeds  meer
ontzag voor de dragers die een
groot deel van onze bagage dra-
gen.Vaak is dat 30 kilo en meer en
een groot deel van hen doet het
zware werk blootsvoets! Pas in het
basiskamp van de Makalu, op 5000
meter hoogte, krijgen ze schoe-
nen, want vanaf daar gaat het snel
kouder worden.

Na de rustdag in het basis kamp
van de Makalu begint het tweede
deel van onze tocht. Het liefelijke
landschap is verdwenen, en we ste-
ken langs Makalu via hoge passen
door naar het basiskamp van
Baruntse, gelegen aan de voet van
een gigantische gletsjer.

Wordt vervolgd In het volgende num-
mer van Craneveer.
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Van de wijkraad
Herontwikkeling Verrijzeniskerk
In de laatste editie van Craneveer van het vorige jaar konden wij u net
niet berichten over de bekendmaking van de projectontwikkelaar voor
de nieuwbouw van de locatie van de Verrijzeniskerk.Welnu; op 29 juni
jl. heeft een kennismakingsgesprek plaatsgevonden met de werkgroep
en een afvaardiging van de wijkraad en de projectontwikkelaar; een
combinatie van KuiperVastgoed en Klaassen Vastgoedontwikkeling,
beide uit Arnhem.Tijdens het gesprek is het (summiere) nieuwbouw-
plan kort toegelicht door de architect;VDVDV Ontwerpers uit
Arnhem.

Het voorlopige plan bestaat uit de bouw van ca. 8 herenhuizen langs
de Sweelincklaan en ca. 12 appartementen met ca. 600 m² multifunctio-
nele ruimte langs de Beethovenlaan. Parkeren zal grotendeels op eigen
terrein plaatsvinden. De hoogte en kapvorm zal zoveel mogelijk over-
eenkomstig de bestaande bebouwing zijn.
Onze 1e reactie is positief. Het plan komt niet ‘schokkend’ over.
Positief is tevens dat wij door de ontwikkelaar serieus worden geno-
men; we werden zelfs eerder geïnformeerd dan de gemeente! De ont-
wikkelaar wil nauwe afstemming houden met de wijk om te komen tot
een passende invulling van deze locatie. De werkgroep Verrijzeniskerk
is daarvoor aanspreekpunt geworden en uitgedaagd om wensen ken-
baar te maken.

De groep bestaat uit ca. 10 personen uit de directe nabijheid van de
kerk, enkelen hebben specifieke kennis van bouw en projectontwikke-
ling. De werkgroep is per 13 juli jl. officieel geïnstalleerd en staat onder
voorzitterschap van Liesbeth Dessens.
De werkgroep wordt door de ontwikkelaar gezien als afgevaardigde
van de wijk, alsof wij iedereen vertegenwoordigen namens Alteveer en
‘t-Cranevelt. Maar we hebben niet de illusie dat we dat nu ook zijn.
Daarom is feedback nodig van uw kant! Uitgebreide communicatie met
de wijk hoort daarbij en dat zal de komende tijd plaatsvinden d.m.v.
deze wijkkrant, de internetsite www.craneveer.nl, maar ook een eigen
nieuwsbrief.
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Wat wil de wijk met bijvoorbeeld het carillon
(door de wijk aan de parochie geschonken), moet
de mooie of lelijke toren blijven staan, dure appartementen of wonin-
gen?, hoe groen moet het zijn, willen we een gemeenschapsruimte of
uitbreiding van winkels of een kinderdagopvang. Kortom, wat willen we
(lees: wijk) eigenlijk?

Thans hebben wij in een notitie een aanzet gegeven voor richtlijnen
waaraan de nieuwbouw zou moeten voldoen. In overleg met de direct
omwonenden (in een straal van 100 m) willen wij deze notitie afron-
den en aanbieden aan de projectontwikkelaar.
Wij dagen u als wijkbewoner van Alteveer en ‘t-Cranevelt uit om de
werkgroep te voorzien van commentaar, suggesties en kritiek zodat de
werkgroep breed gedragen wordt.We hebben nu de kans om onze
wensen kenbaar te maken zodat de ontwikkelaar hier rekening mee
kan houden.
De grootte van de werkgroep willen we zeker niet beperken tot een
vast aantal. De huidige bezetting is, zeg maar het dagelijks bestuur en
vrijblijvend deelname aan de vergaderingen zijn zeer welkom.
Woensdagavond 7 september aanstaande om 20.00 uur is er weer een
vergadering gepland.We vergaderen in de Ecclesiaszaal (ingang tussen
de kerk en de parochie). U bent daarbij van harte welkom!
De werkgroep bestaat (op dit moment) uit de volgende personen:
Liesbeth Dessens (vz), Nicole Buurman,Ysbrand Graafsma, Frank
Spaen, Jeroen Koudijs, Maurice Lankheet (lid Wijkraad),Ton Jansen (lid
Wijkraad),Vera van de Waarsenburg en Thijs van de Meeren.

(Red) De notitie waarover hierboven gesproken is, is integraal opgeno-
men op de wijkwebsite: www.craneveer.nl

Hondenuitlaatplaats
Van de dienst stadsontwikkeling ontvingen we het volgende schrijven
over de aanleg van een hondenuitlaatplaats 

Waarom een hondenuitlaatplaats
In uw wijk zijn momenteel 120 geregistreerde honden.Voor een scho-
nere wijk met minder overlast van hondenpoep wil Arnhem en ook de
wijkraad een hondenuitlaatplaats in het plantsoen aanleggen op de



pagina 30



pagina 31

Jaargang 33 nr.1

hoek van de Beethovenlaan- Bernard Zweerslaan.
De plek wordt nu ook al gebruikt door de hon-
denbezitters. In uw wijk is elders geen plek want
er is niet veel openbaar groen. Maar voordat de hondenuitlaatplaats
wordt aangelegd worden er een aantal stappen doorlopen.
Medio augustus verschijnt de publicatie van de aanvraag, waarna
belanghebbenden hun zienswijze kenbaar kunnen maken. Behandeling
hiervan vind dan plaats in de daaropvolgende weken waarna rond 10
oktober de aanleg zou kunnen starten. (ingekort, Red)

De inrichting en beheer van hondenuitlaat-
plaats
De hondenuitlaatplaats wordt aangeduid
met twee bordjes waartussen u als hon-
denbezitter uw hond aangelijnd kan laten
poepen. De gemeente zal deze plekken
één keer per week of één keer per twee
weken schoonmaken. Het schoonmaken
houdt in dat zowel gemaaid als gezogen
gaat worden, wat ervoor zorgt dat de
poep goed verwijderd wordt. Dit moet de
stankoverlast en bacterieontwikkeling
beperken.
Wij begrijpen dat sommige mensen met
een handicap niet de poep van hun hond
kunnen opruimen. Maar voor alle honden-
bezitters geldt in het algemeen een
opruim- en aanlijnplicht. Bij overtreding
krijgt u een boete opgelegd (€ 30,-).

Agenda.. en korte mededelingen
(zie ook de wijkwebsite www.craneveer.nl) 
- Frank Daeselaar, gebiedsagent voor onze wijken, zal de eerstvolgen-

de wijkraadvergadering in september proberen aanwezig te zijn.
Onderwerp van de agenda: uitwerking plannen wijkpreventie. Hierover
is eerder in dit blad geschreven.
- De werkgroep Verrijzeniskerk heeft in augustus de reacties van
omwonenden verzameld en meegenomen in haar brief aan de project-
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ontwikkelaar/architect.
- Het hekwerk rond de voormalige verkeers-
school aan de B. Zweerslaan zal mede op ver-
zoek van de wijkraad van beter sluitwerk worden voorzien, wegens
vandalisme en mogelijk clandestien gebruik van het pand.
- Naar verwachting zal het ontwerp-bestemmingsplan voor
Alteveer/Cranevelt op 12 september door de raadscommissie VROM
worden besproken.Vervolgens is op 26 september de gemeenteraad
aan de beurt, aldus de raadgriffier.
- In het najaar gaat de wijkraad wijkwethouder Sjoerd Veenstra uitnodi-
gen voor overleg.
- En heeft u misschien iets te melden waarbij onze wijk gediend is en
past het ook in twee of drie regels zoals hierboven?  Laat het ons
weten. Contactgegevens vind u in het colofon op de laatste pagina.

De Wijkraad
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Recreatievereniging
Craneveer
Locatie:Viottastraat: ingang Schoolplein dependance Pieter
Breughelschool. Kom vrijblijvend eens meedoen.
De recreatiezaal is telefonisch bereikbaar: 4 425 014
Inlichtingen: Jop Burlage tel. 4 451 582

Dag Hoe laat? Wat? Waar?
MAANDAG 10.00-11.00 Yoga Alteveltje

14.00-16.30 Ouderensoos Recreatiezaal
15.30-16.30 Tái Chi 55+ Gymzaal boven
19.00-22.00 Biljarten Recreatiezaal
19.00-20.00 Damesgym Gymzaal beneden
20.00-22.00 Volleybal Gymzaal beneden
20.00-22.00 Badminton Gymzaal boven

DINSDAG 14.00-15.30 Volksdansen 55+ Recreatiezaal
19.30-21.30 Badminton Gymzaal beneden

WOENSDAG 15.45-16.30 Kleutergym 1 Gymzaal boven
16:30-17.15 Kleutergym 2 Gymzaal boven
17.15-18.00 Meisjesgym Gymzaal boven
19.00-20.00 ismakogie Recreatiezaal
19.00-20-00 Aerobics Gymzaal boven
20.15-22.15 Schilderclub
20.00-21.00 BBB-groep Gymzaal boven
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

DONDERDAG 13.15-14.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
14.15-15.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
19.30-22.30 Bridge Recreatiezaal
20.00-22.00 Badminton Gymzaal boven
20.30-22.00 Volleybal Gymzaal beneden

VRIJDAG 13.30-16.30 Bridge Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

ZATERDAG 9.30-12.00 Recr.sport heren Gymzaal beneden
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Programma Altevelt
Steunpunt ’t-Altevelt, Lisztstraat 11, 6815 CN Arnhem

Zondag 18 sept: soos Aanvang: 14.30 uur
Woensdag 21 sept.: koersbal Aanvang: 10.30 uur 
Vrijdag 23 sept.: muzikale middag Aanvang: 14.00 uur
Woensdag 28 sept.: koffie uurtje Aanvang: 10.30 uur 
Vrijdag 30 sept.: bingo Aanvang: 15.00 uur
Vrijdag 7 okt.: film Aanvang:14.00 uur
Woensdag 12 okt.: koffie uurtje Aanvang:10.30 uur
Vrijdag 14 okt.: rummicub Aanvang:14.00 uur
Zondag 16 okt.: soos Aanvang:14.30 uur
Ma 17 okt.: film Aanvang:14.00 uur
Woensdag 19 okt.: koersbal Aanvang:10.30 uur
Vrijdag 21 okt.: herfst-lunch Aanvang:12.30 uur
Woensdag 26 okt.: koffie uurtje Aanvang:10.30 uur
Vrijdag 28 okt.: bingo Aanvang:15.00 uur

Elke dinsdag en donderdag is er een open eettafel, aanvang 12.30 uur

Yoga Maaandag 10.00 - 11.00 uur
20.00 - 21.30 uur

Engels Dinsdag 09.00 - 15.15 uur
MBVO Dinsdag 10.00 - 11.00 uur
Bridge Dinsdag 19.30 - 22.30 uur
Tai chi Dinsdag 19.30 - 22.00 uur
Spreekuur Wijkagent Dinsdag 14.00 - 15.00 uur
Pedicure Di-/Do-/Vr 10.00 - 16.30 uur
Sjoelen Woensdag 19.30 - 21.00 uur
Mayong Woensdag 14.00 - 16.00 uur
Gezondheids spreekuur Woensdag 11.00 - 12.00 uur
Tekenen/schilderen Donderdag 09.30 - 11.30 uur
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Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.

of per e-mail: redactie@craneveer.nl
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Oplossing kijk op de wijk

Op de foto het voetbalveldje
gelegen tussen de De Wolflaan en

het infiltratieveld ‘t Cranevelt 


